



## CERTIFIED ONLINE SHOP

### APPLICATION FORM FOR PRODUCT REVIEW REPORT

「產品評價報告」申請表格

#### COMPANY INFORMATION 公司資料

Name of company 公司名稱	
"Certified Online Shop" Certificate Number 認可網購店證書編號	
Address 地址	
Tel 電話	Email 電郵地址
Online shop website 網購店址	

#### PRODUCT INFORMATION 產品資料

Applicant Sales destination (EU countries) per product 每個產品的銷售目的地（歐盟國家）： <input type="checkbox"/> All 28 EU countries	
Market release date: (yyyy-mm-dd) 推出市場的日期：	
Product Name 產品名稱	Model Number 型號
Please select services required (tick where appropriate): 請挑選所需的服務，√ 如適用 <input type="checkbox"/> Product Technical Review 評價產品的技術性 <input type="checkbox"/> Usability Review 評價產品的可用性	
Product detailed description: Please attached a copy of product specification.(including targeted customers and special features). 產品的詳細描述：請附產品說明書的副本。（包括目標用戶和主要特點）	
Sample handling after project finished 項目完成後，樣品處理： <input type="checkbox"/> disposable 棄置 <input type="checkbox"/> return (applicant responsible for delivery charge) 退回產品(申請人負責送貨費)	

#### Product Review report 公佈產品評價報告

IuPDI will issue a Product Review Report based on evaluation by both Independent Technical Experts and Users against the two criteria.

IuPDI 會發出一份總結評價產品的評價報告（根據獨立技術專家和用戶的兩個準則報告）。



## CERTIFIED ONLINE SHOP

# APPLICATION FORM FOR PRODUCT REVIEW REPORT

## 「產品評價報告」申請表格

### Application and recognition fees: 申請和檢討費用：

- i. Application fee for Product Technical Review is HK\$ 6,000 onwards (excluding testing fee).  
申請評價產品的技術性費用：由 6,000港元起(不包括檢測費)。
- ii. Application fee for Usability Review is HK\$ 6,000 onwards (applicant must submit minimum of 10 samples and pay for cost of delivery fee to users).  
申請評價產品的可用性費用：由 6,000港元起(申請者必須提交最小10個樣品和支付送貨給用戶費)。
- iii. Application fee for both Product Technical Review and Usability Review services is HK\$ 10,000.  
申請產品評價報告費用(包括評價產品的技術性報告和評價產品的可用性報告)由10,000港元起。

### Yearly review and amendment fee: 每年檢討產品評價報告和費用：

- a. Independent Technical experts will conduct review for any changes to applicable regulations that affect the product. 獨立技術專家將對影響到該產品的適用規例的任何更改進行審查。
- b. Yearly publication fee: HK3, 000 (if there are no changes to the product or the regulation. This excludes any testing fee)  
每年檢討產品評價報告和費用：3,000港元(如產品或規例未有改變。不包括任何檢測費。)
- c. If there are changes to the regulation and/or the product, the Applicant is required to have additional test from approved testing laboratory conducted on the product.  
如規例和/或產品有改變時，申請人必須委託認可的測試實驗室對產品對行額外的測試。
- d. If there are changes, additional fee of HK\$ 6,000 (including yearly review fee) is required for reviewing test reports against applicable EU regulations.  
如有改變，須支付額外 6,000港元(包括每年公佈費)以審閱就適用的歐盟規定撰寫的測試報告。

The above information is provided by Company representative 以上資料由公司代表提供：

### Please read and accept the terms and conditions of Product Review Report Scheme and submit this application form and fee

請閱讀並接受“產品評價報告計劃”的條款和條件，並提交申請表格以及繳交申請費

By signing this application form, applicant accept the Terms and Conditions of LuPDI.

通過簽署本申請表，申請人接受 LuPDI的條款和細則。

Name 姓名	Title 職位
Signature 簽名	Date 日期

Please submit this application form with a cheque payable to

“International union of Professional Development Institutions Ltd”

請遞交申請表格連同支票，抬頭“國際專業發展聯盟有限公司”(No refund 不可退款)

Address: PO Box no. 44403 Shau Kei Wan Post Office

For the Attention of Mr Leslie Lee (Chairman): 李賢勝先生(主席)：

Tel: (852) 2759 3906 Email: leslie@luPDI.org;

Websites: www.CertifiedOnlineShops.org OR www.luPDI.org;